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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 11/2006 
Caràcter: ordinària 
Data: 24 de novembre de 2006 
Horari: de 11:00 a les 12:40 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 

 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
 

Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
 

Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
 

Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
 

Montse Parra  Albà,  Regidora 
 
 

Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
 

Montse Mínguez García,  Regidora 
 
 

Pilar Castillo Elíes,  Regidora 
 
 

Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
 

Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
 

Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
 

Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
 

Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
 
 

Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
 

Anna Maria Balañà Brugulat,  Regidora 
 
 

Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
 

Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
 

Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
 

Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
 

Jesús Ángel García Bragado,  Regidor 
 
 

Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
 

Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
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Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
 

Ramon Camats Guardia,  Regidor 
 
 

M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
 

Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
 

Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
 

Assumpció Massana Estiarte,  Interventora 
 
 

Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 

 
Excusa la seva assistència: 
 
Marta Camps Torrens,  

 
 
 
Regidora 

 
 

Francesc Pané Sans,  Regidor 
 
 
 
 
 
 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DEL A SESSIÓ DEL PLE ORDINARI ANTERIOR I DEL PLE 
EXTRAORDINARI DEL DIA 28-6-2006 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió ordinària de l'anterior ple fet el dia 27  d'octubre de 
2006  i la de la sessió extraordinària denominada "Ple de Política Municipal sobre l'estat de la ciutat i 
l'actuació política del govern" feta el dia 28-6-2006.   

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple  i que van del 
núm. 6037 fins al núm. 6638 ambdòs inclosos. 

 
 
 
3.- DONANT COMPTE ESPECÍFIC DE DECRETS D'ALCALDIA 
  
La Corporació resta assabentada del decret de 8-11-2006 pel qual es nomena com a representants de 
l'Ajuntament en els Conselles Escolars als següents regidors: 
 
S.Sa. Mercè Rivadulla i Gràcia, al CEIP "Ciutat jardí". 
S.Sa. Lluís P. Alonso i Ballester, al CEIP "Països Catalans" 
S.Sa. Xavier Sàez i Bellobí, al CEIP "Cap Pont". 

 
 
 
4.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI AMB EL DEP. DE CULTURA, LA DIPUTACIÓ DE 
LLEIDA, EL BISBAT DE LLEIDA, EL C.C. DEL SEGRIÀ I EL CONSORCI DEL MUSEU DE LLEIDA 
DIOCESÀ I COMARCAL PER A L'ACABAMENT DE LES OBRES, MUSEOGRAFIA I 
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EQUIPAMENTS DEL MUSEU DE LLEIDA, DIOCESÀ I COMARCAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar el text del conveni de col·laboració entre el Departament de Cultura de la Generalitat 
de Catalunya, la Diputació de Lleida, l'Ajuntament de Lleida, el Bisbat de Lleida, el Consell Comarcal 
del Segrià i el Consorci del Museu de Lleida, Diocesà i Comarcal, per a l'acabament de les obres, 
museografia i equipaments del Museu de Lleida, Diocesà i Comarcal. 
 
Segon.- Facultar de forma expressa l'Il.lim. Sr. Alcalde per a la signatura d'aquest conveni (i per la 
redacció definitiva si cal, seguint els criteris bàsics aprovats pel Plenari) així com per la realització de 
tots els actes necessaris per la implementació i execució de les obligacions que conté el conveni.  

 
 
 
5.- PROPOSTA APROVACIÓ PROTOCOL DE COL.LABORACIÓ AMB LA FUNDACIÓ 
POLITÉCNICA DE CATALUNYA DE LA UPF PER A DESENVOLUPAR EL PROJECTE COMÚ 
EUROPEU URB-AL, DINS DE LA XARXA 7, "CONTROL I GESTIÓ DE LA URBANITZACIÓ" 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Primer.- Ratificar i Aprovar el text inicial del Protocol de col·laboració entre La Paeria i la Fundació 
Politècnica de Catalunya de la UPC per gestionar la edició dels resultats del projecte europeu de la 
xarxa URB-AL, de la xarxa 7 "Control i gestió de la Urbanització", sobre "Rosario SUMA. Una mirada 
alternativa". Així com també per les funcions d'edició i traducció i distribució, si s'escau, del llibre o 
revista final, relativa a la recuperació de grans espais urbans sense ús o abandonats en diverses 
ciutats de Llatinoamèrica i d'Europa. 
 
Segon.- Autoritzar al Alcalde per la redacció final, pels pagaments i també per consignar les despeses 
en les partides corresponents del Projecte Europeu URB-AL, en el moment de la consolidació i 
formalització del Protocol, i sempre després de la recepció dels fons europeus. 
 
Tercer.- Facultar plenament l'Il·lm. Sr. Alcalde pel desenvolupament per Decret de totes les 
modificacions i acords complementaris de gestió dels acords de la proposta de referència. 

 
 
 
6.- APROVACIÓ DE L'ACORD MARC DE COL.LABORACIÓ PER A LA CREACIÓ D'UN CENTRE 
ESPECIALITZAT EN TECNOLOGIES PER AL SECTOR FLEQUER 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Ratificar en tot el seu contingut l'Acord - marc de col·laboració per a la creació d'un centre especialitzat 
en tecnologies per al sector flequer, entre   el Departament de Treball i Indústria de la Generalitat de 
Catalunya, l'Ajuntament de Lleida, la Fundació CEOPAN, la Universitat de Lleida i l'Institut de Recerca 
i Tecnologies Agroalimentàries (IRTA) que va ser signat per les institucions i entitats abans 
esmentades el passat 16 d'octubre de 2006. 

 
 
 
7.- APROVACIÓ INICIAL DE L'ORDENANÇA DE CIVISME I CONVIVÈNCIA 
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Atès que la ciutat de Lleida ha actuat sempre en favor de fomentar la convivència i de mantenir un 
clima de civisme i de respecte mutu que fomenti les relacions solidàries, tolerants i respectuoses  
entre els ciutadans. 
 
Atesa l'aparició, en els darrers anys, de nous fenòmens i conductes de la nostra societat en general, 
que dificulten el lliure exercici dels drets dels ciutadans i ciutadanes a gaudir de la seva ciutat i dels 
espais públics amb llibertat i tranquil.litat. 
 
Atès també que calia procedir a una revisió de l'antiga Ordenança de Policia i Bon Govern, dons 
aquesta data de l'any 1984. 
 
Vist que en conseqüència cal revisar i actualitzar els mecanismes per corregir i, si escau, sancionar 
les actituds incíviques, negligents i irresponsables que deterioren la qualitat de vida dels nostres 
concituadans. 
 
Amb caràcter previ, es rebutja la proposta del grup municipal de CiU,  de deixar l'expedient sobre la 
taula amb 7 a favor de CiU, 14 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del PP. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació de la proposta de resolució  i  amb 14 vots a favor del PSC, ERC-
EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i PP, s'acorda:  
 
Aprovar inicialment l'Ordenança Municipal de Civisme i Convivència de la ciutat de Lleida. 

 
 
 
8.- APROVACIÓ INICIAL DELS PROTOCOLS DE FESTES I CULTURA POPULAR DE LLEIDA 
  
Amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA 11 abstencions de CiU i PP,  s'acorda: 
 
1.- L'aprovació inicial dels Protocols de Festes i Cultura Popular de Lleida. 
 
2.- De conformitat amb el previst a la legislació vigent, l'exposició al públic de l'expedient i els 
corresponents Protocols i Festes i Cultura Popular de Lleida durant el termini de 30 dies mitjançant 
anuncis a publicar en el DOGC, BOP de Lleida, tauler d'anuncis i en la premsa local, als efectes de 
poder presentar en relació amb els mateixos les al·legacions, suggeriments i aportacions que es 
considerin oportuns. En cas que no se'n presentin es consideraran aprovats de forma definitiva. 
 
3.- Es procedirà a donar-los-hi la publicitat oportuna. 

 
 
 
9.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI AMB L'INSTITUT NACIONAL D'EDUCACIÓ FÍSICA 
DE CATALUNYA EN MATÈRIA DE FORMACIÓ, RECERCA I INTERCANVI D'INFORMACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text de l'Addenda del conveni amb Institut Nacional Educació Física de Catalunya (INEFC) 
amb la finalitat d'establir un marc de col·laboració en matèria de formació, recerca i intercanvi 
d'informació en l'àmbit de l'educació física i l'esport, per un import de 3.000,00 euros. 

 
 
 
10.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI D'INSTAL.LACIÓ DE GESPA ARTIFICIAL AL 
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CAMP DE FUTBOL DE LA UE BALÀFIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Addenda al conveni de col·laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida i el Club de Futbol 
Balàfia per a la instal.·lació de gespa artificial al camp de futbol municipal de Balàfia de la ciutat de 
Lleida, per un import de 621.269,98 euros. 

 
 
 
11.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI D'INSTAL.LACIÓ DE GESPA ARTIFICIAL AL 
CAMP DE FUTBOL DE LA UE GARDENY 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Addenda al conveni de col.laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida i la Unió Esportiva 
Gardeny per a la instal.lació de gespa artificial en el camp de futbol municipal de Gardeny de la ciutat 
de Lleida, per un import de 688.236,59 euros. 

 
 
 
12.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI D'INSTAL.LACIÓ DE GESPA ARTIFICIAL AL 
CAMP DE FUTBOL DEL CLUB ATLÈTIC SEGRE 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Addenda al conveni de col.laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida i el Club Atlètic 
Segre per a la instal.lació de gespa artificial en el camp de futbol municipal de l'atlètic Segre de la 
ciutat de Lleida, per un import de 341.207.94 euros. 

 
 
 
13.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI D'INSTAL.LACIÓ DE GESPA ARTIFICIAL AL 
CAMP DE FUTBOL DEL CLUB DEPORTIVO MAGRANERS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Addenda al conveni de col.laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida i el Club Deportivo 
Magraners per a la instal.lació de gespa artificial en el camp de futbol municipal de Magraners de la 
ciutat de Lleida, per un import de 610.353,61 euros. 

 
 
 
14.- APROVACIÓ DE L'ADDENDA AL CONVENI D'INSTAL.LACIÓ DE GESPA ARTIFICIAL AL 
CAMP DE FUTBOL DEL CLUB DE FUTBOL PARDINYES 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Addenda al conveni de col.laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida i el Club de Futbol 
Pardinyes  per a la instal.lació de gespa artificial en el camp de futbol municipal de Pardinyes de la 
ciutat de Lleida, per un import de 659.717,24  euros. 
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15.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE l'AGÈNCIA CATALANA DE 
COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, 
L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITAT DE LLEIDA, PER LA CREACIÓ A LLEIDA DEL 
CENTRE DE DESENVOLUPAMENT RURAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er.  Aprovació del Conveni de col·laboració entre l'Agència Catalana de Cooperació al 
Desenvolupament, de la Generalitat de Catalunya, l'Ajuntament de Lleida i la Universitat de Lleida, per 
la creació a Lleida del Centre de Desenvolupament Rural, amb les característiques següents per a 
l'any 2006: 
 
Subvenció: 37.000 euros. 
Proveïdor:  Universitat de Lleida-Centre de Cooperació Internacional 
NIF               Q7550001G 
Partida: 460/490,01 
 
2on. És lliurarà una bestreta del 100% de les esmentades subvencions dintre del segon semestre 
d'aquest any. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici de 2006. 

 
 
 
16.- CONCESSIÓ D'AJUT AL CENTRE DE COOPERACIÓ INTERNACIONAL DE LA UDL PER AL 
PROJECTE DE REALITZACIÓ D'UN ESTUDI SOCIO-ECONÒMIC EN EL MARC DE 
L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA TOLIMA COLÒMBIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació de concessió de subvenció per al projecte "ESTUDI SOCIO-ECONÒMIC a Lérida",  
dins el marc de l'agermanament Lleida-Lérida Tolima Colòmbia any 2006, amb les característiques 
següents: 
 
Ajut:           12.000 euros. 
Proveïdor:    Universitat de Lleida-Centre de Cooperació Internacional 
NIF               Q7550001G 
Partida:        460/490,00 
 
2on. És lliurarà una  bestreta del 100% de l' esmentat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici 2006. 

 
 
 
17.- CONCESSIÓ D'AJUT AL CENTRE DE COOPERACIÓ INTERNACIONAL DE LA UDL PER AL 
PROGRAMA DE MICROCRÈDITS PER AL FOMENT DELS PROJECTES PRODUCTIUS EN EL 
MARC DE L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA TOLIMA COLÒMBIA 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació de concessió de subvenció per al projecte "MICROCREDITS"  a Lérida,  dins el marc 
de l'agermanament Lleida-Lérida Tolima Colòmbia any 2006, amb les característiques següents: 
 
Ajut:               9.000 euros. 
Proveïdor:        Universitat de Lleida-Centre de Cooperació Internacional 
NIF                   Q7550001G 
Partida:            460/490,00 
 
2on. És lliurarà una  bestreta del 100% de l' esmentat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici 2006. 

 
 
 
18.- CONCESSIÓ D'AJUT A COMUNIDAD Y DESARROLLO PER AL PROJECTE "DINAMITZACIÓ 
DE LA CASA DE LA CULTURA I"  DINS EL MARC DE L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA 
TOLIMA COLÒMBIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació de concessió de subvenció per al projecte "DINAMITZACIÓ DE LA CASA DE LA 
CULTURA",  dins el marc de l'agermanament Lleida-Lérida Tolima Colòmbia any 2006, amb les 
característiques següents: 
 
Ajut:               12.978 euros.   
Proveïdor:       COMDESA E.U - Olga Cecilia Ayala Bonilla 
NIT:               809.010.796-1 
Partida:    460/490,00 
Compte corrent on fer l'ingrès: 435006374 de l'Entitat BBVA. BANCO GANADERO (LÉRIDA-TOLÍMA, 
COLÒMBIA)Entitat COMUNIDAD Y DESARROLLO a nom de :a Olga Cecilia Ayala Bonilla .        
 
2on. És lliurarà una  bestreta del 100% de l' esmentat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici 2006. 

 
 
 
19.- CONCESSIÓ D'AJUT A ENGINYERIA SENSE FRONTERES PER AL PROJECTE 
D'ABASTAMENT D'AIGUA A LA VEREDA DE LAS ROSAS I SAN JOSÉ EN EL MARC DE 
L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA TOLIMA COLÒMBIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació de concessió de subvenció per al projecte "MISSIÓ DE RECONEIXEMENT  DEL 
PROJECTE D'ABASTIMENT D'AIGUA A LA VEREDA DE LAS ROSA I SAN JOSÉ",  dins el marc de 
l'agermanament Lleida-Lérida Tolima Colòmbia any 2006, amb les característiques següents: 
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Ajut:               4.600 euros. 
Proveïdor:        Ass. Catalana d'Enginyeria Sense Fronteres 
NIF                  G60910528 
Partida:           460/490,00 
 
2on. És lliurarà una  bestreta del 100% de l' esmentat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici 2006. 

 
 
 
20.- CONCESSIÓ D'AJUT PER A COMUNIDAD Y DESARROLLO PER AL MANTENIMENT DE 
L'OFICINA DE L'AGERMANAMENT EN EL MARC DE L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA 
TOLIMA COLÒMBIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació de concessió de subvenció a la coordinadora de l'Agermanament per tal de sufragar 
les despeses generades pel cost de manteniment de l'Oficina de l'agermanament de Lleida-Lérida a 
Lérida(Colòmbia) ubicada dins la Casa de la Cultura " Ciutat de Lleida", amb les característiques 
següents: 
 
Ajut:                 1.013,92  euros. 
Proveïdor:          COMDESA E.U - Olga Cecilia Ayala Bonilla 
NIT:                 809.010.796-1 
Partida:              460/490,00 
Compte corrent on fer l'ingrès: 435006374 de l'Entitat BBVA. BANCO GANADERO (LÉRIDA-
TOLIMA, COLÒMBIA). Entitat COMUNIDAD Y DESARROLLO a nom de :  Olga Cecilia Ayala 
Bonillla..  
 
2on. És lliurarà una  bestreta del 100% de l' esmentat ajut, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
3er. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per 
a l'exercici 2006. 
 
 
21.- APROVACIÓ INICIAL DE L'ORDENANÇA MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA I GESTIÓ DE 
RESIDUS DE LLEIDA 
  
Amb 21 vots a favor del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment l'Ordenança municipal de neteja viària i gestió de residus de Lleida.  
 
2n. Realitzar el preceptiu tràmit d'exposició pública, de conformitat amb allò previst en l'article 178 del 
text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per D. Leg. 2/2003, de 28 d'abril. 
En cas de no haver reclamacions o suggeriments el text esdevindrà definitiu i es procedirà a la seva 
publicació íntegra de la forma prevista en la vigent legislació de règim local. 
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22.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA DE LA II BECA DE RECERCA CRISTINA DE PIZÁN 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les Bases i convocatòria de la II Beca de Recerca Cristina de Pizán.  
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. Aquest acord 
d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap reclamació durant el termini 
d'exposició pública. 

 
 
 
23.- INFORMACIO SOBRE L'EXECUCIÓ DELS PRESSUPOSTOS DE L'AJUNTAMENT, OOAA I 
EMPRESES A 30/09/2006 
  
La Corporació  resta assabentada de l'estat de tramitació dels pressupostos i situació econòmica i 
financera de l'Ajuntament, Organismes Autònoms i Empreses Municipals a 30/09/2006, en compliment 
d'allò disposat a l'article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març i article 3 de les Bases 
d'Execució del Pressupost Municipal. 

 
 
 
24.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES ORDENANCES FISCALS PER A L'ANY 2007 
  
El Ple de l'Ajuntament en sessió del dia 28 de juliol de 2006, adoptà entre d'altres l'acord d'aprovar 
inicialment l'expedient d'Ordenances fiscals per a l'any 2007 i exposat al públic, previ anunci inserit al 
Butlletí Oficial de la Província núm. 111 de 15 d'agost de 2006 i al tauler d'anuncis d'aquest 
Ajuntament per un termini de 30 dies hàbils, es van presentar les reclamacions següents:  
 
-La Federació Provincial d'Empresaris de Comerç de Lleida 
 
- (2) L'Associació de Promotors Constructors d'edificis de Lleida i comarques  
 
Vist el Dictamen de la Comissió d'Economia, amb 14 vots  a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 en 
contra de CiU i PP, s'acorda: 
 
1r: 
a) Pel que fa a la reclamació presentada per la Federació Provincial d'Empresaris de Comerç de 
Lleida, cal manifestar que: 
 
- La sol·licitud de la Federació provincial d'empresaris de comerç de Lleida ha tingut entrada al 
Registre General de l'Ajuntament de Lleida en data 27 de setembre de 2006, quan el termini de 
presentació d'al·legacions finalitzava el 20 de setembre de 2006. Es tracta doncs d'una sol·licitud 
extemporània. 
 
- D'altra banda, comprovades les observacions sobre les incongruències en el text de l'ordenança 
fiscal quan fa referència a diferents articles de l'Ordenança Municipal de Trànsit i d'Ús de la via 
pública, indicar que algunes d'elles són correctes i en conseqüència es procedirà a la subsanació 
d'aquests error materials abans de procedir a la aprovació definitiva de l'ordenança fiscal 3.2.  
 
b) En quant a les reclamacions presentades per l'Associació Provincial de Promotors Constructors 
d'edificis de Lleida i comarques, es desestimen les sol·licituds formulades.  
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2n. Vista la proposta de l'Equip de Govern relativa a les ordenances fiscals que a continuació es 
relacionen, s'acorda aprovar les mateixes amb les modificacions que es concreten a continuació: 
 
ORDENANÇA 0.1 
 
A l'article 26 on diu "article 164.3" ha de dir "article 61.3" 
 
ORDENANÇA 1.4 
 
Afegir a l'article 5 punt 4 : 
"es bonificarà el 90% de l'import sobre construccions, instal·lacions i obres en els casos d'adaptació 
d'habitatges per a persones discapacitades" 
 
ORDENANÇA 2.5 
 
A l'article 2, apartat a, ha de dir "derivats dels habitatges, grans equipaments i serveis d'acord amb el 
que estableix la Llei 15/2003, de 13 de juny" 
 
Introduir la tarifa num. 7:  per la recollida de residus municipal a grans equipaments, serveis i 
establiments que disposen de contenidors no normalitzats i que requereixen una recollida específica:
 
- Per servei de recollida realitzat (s'inclou el tractament posterior) : 88'37 euros 
  
ORDENANÇA 2.7 
 
A l'article 2 objecte, punt a, hi posarà : 
"concessió del dret d'ús de nínxols..." 
 
A l'article 4 tarifes afegir el següent text: 
"Realitzada la nova construcció de la zona perimetral de nínxols del Dep. de Sant Anastasi es 
procedirà al trasllat a nínxols de la mateixa alçada i condicions de les restes ubicades en nínxols de 5ª 
fila del Dep. de Sant Crist, a petició dels titulars, amb una reducció del 50% de la taxa vigent" 
 
ORDENANÇA 2.17 
 
Hi ha una errada a l'article 3 Tarifes apartats H i I, doncs no es troben actualitzades. S'hauria de 
substituir el text per la tarifa actualitzada que tot seguit detallem: 
 
H.- Estiu dels Petits i servei de menjador, per persona i mes: euros  
Estiu dels Petits / Menjador / Total 
73,50  / 115,70 / 189,20 
    
I.- Estiu de Joc i servei de menjador, per persona i quinzena:  euros  
Estiu de Joc  /  Menjador  / Total 
34,60  / 57,80  / 92,40 
 
ORDENANÇA 3.1  
 
A  les tarifes, Secció 1ª Epígraf 2n. Carpes, veles i parasols, el text següent: 
  
Si l'autorització d'ocupació de la via pública amb una carpa tancada  es sol.licita per tot l'any natural, 
serà liquidada amb les tarifes exigides pel concepte de taxa per ocupacio de la via pública amb 
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quioscos i vidrieres.   
 
ORDENANÇA 3.2 
 
A l'article 3.3 on diu "article 58" ha de dir "article 110"  
A l'article 3.5 on diu "article 67" ha de dir "article 119" 
 
ORDENANÇA 4.1 
 
Hi ha una errada a l'article 5 Tarifes doncs no es troben actualitzades. S'hauria de substituir el text per 
la tarifa actualitzada que tot seguit detallem: 
 
1.- Quadre de Preus per petició de subministrament d'aigua.   
 
PERSONAL  /  Import euros 
Encarregat  /  11,80 
Oficial  / 11,02 
Manobra /  8,92 
   
MAQUINÀRIA  /  euros/h 
Camió 2 eixos  /  21,74   
Camió Banyera  / 34,78 
Retroexcavadora mixta  /  23,90 
Compressor 2 martells /  7,24 
Furgoneta  / 3,62 
Computadora (rana)  /  3,81 
   
COMPTADORS 
Calibre (mm)  /  Tipus  /  euros/ut 
13,00  /   Xorro únic  /  42,17 
20,00  /  56,80 
25,00  /  Xorro múltiple  /  92,55 
30,00  /  129,48 
40,00  /  200,76 
50,00  /  Woltmann   /  439,04 
65,00  /   543,19 
80,00  /   679,60 
100,00  /   844,06 
125,00  /  992,58 
150,00  /   1.215,37 
200,00  /  2.478,53 
250,00  /  3.108,14 
300,00  /  4.176,08 
400,00  /  6.128,63 
500,00  /  7.889,91 
   
   
VERIFICACIÓ PRIMITIVA COMPTADORS 
Calibre (mm)  / euros/ut  
13,00  /  1,81  
20,00  / 2,31  
25,00  / 3,37  
30,00  /  4,53  
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40,00  / 6,77  
50,00  / 13,76  
65,00  /  15,94  
80,00  /  18,02  
100,00 /  20,58  
125,00  /  22,67 
150,00  /  25,55 
200,00 /  40,58 
250,00 /  46,36 
300,00 /  56,27 
400,00 /  69,85 
500,00 /  80,56 
  
TUBS POLIETILÉ  
BAIXA DENSITAT PN-10 
Diàmetre  /  eur./m 
20,00  / 0,53 
25,00  / 0,83 
32,00  / 1,31 
40,00  / 2,07 
50,00  / 3,21 
63,00  / 5,04 
  
ALTA DENSITAT PN-10 (PE-80) 
Diàmetre  /  eur/ut 
63,00  / 2,83 
75,00  / 3,97 
90,00  / 5,75 
110,00  /  8,51 
125,00  / 11,06 
160,00  / 18,06 
200,00  / 28,12 
250,00  / 47,89 
  
ALTA DENSITAT PN-10 (PE 100) 
Diàmetre   /  eur./ut 
63,00  / 2,43 
75,00  / 3,42 
90,00  / 4,92 
110,00  / 6,99 
125,00  / 8,94  
160,00  / 14,65  
200,00  / 22,87  
250,00  / 38,74  
   
ACCESORIS POLIETILÉ  
TE IGUAL PN-10 
Diàmetre  /  eur./ut  
75,00  / 27,43  
90,00  / 33,08  
110,00  / 41,12  
125,00  / 47,83  
160,00  / 86,87  
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200,00  / 116,58  
250,00  / 191,62  
   
TE REDUCIDA PN-10   
Diàmetre  /  eur./ut  
75-63  / 94,89  
90-75  / 103,70  
110-90  / 123,58  
125-100  / 136,45  
   
   
MANEGUET TOPE-BRIDA PN-10  
Diàmetre  /  eur./ut  
75,00  / 13,49  
90,00  / 13,78  
110,00  / 14,74  
125,00  / 14,91  
160,00  / 18,09  
200,00  / 23,00  
250,00  / 110,49  
   
FUNDICIÓ   
TUBS FUNDICIÓ STANDARD  
Diàmetre  /  eur./ut  
80,00  / 16,20  
100,00  / 19,99 
150,00  / 28,12 
200,00  / 3,79 
250,00  / 49,54 
300,00  / 62,81 
350,00  / 78,25 
400,00  / 92,74 
450,00  / 109,47 
500,00  / 126,71 
600,00  / 164,93 
  
BRIDA - LLIS  
Diàmetre  /  eur./ut 
80,00  / 14,98 
100,00  / 19,16 
150,00  / 28,37 
200,00  / 40,62 
250,00  / 68,98 
300,00  / 89,32 
350,00  / 106,05 
400,00  / 126,52 
450,00  / 151,16 
500,00  / 247,76 
600,00  / 343,23 
  
JUNTA EXPRES  
Diàmetre  /  eur./ut 
80,00  / 10,82 
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150,00  / 12,08 
200,00  / 15,52 
250,00  / 22,22 
300,00  / 30,78 
100,00  / 41,82 
350,00  / 47,39 
400,00  / 53,07 
450,00  / 62,31 
500,00  / 70,07 
600,00  / 80,12  
   
ESCOMESES AIGUA   
CAPÇALS DE COLLARI DE PRESA AMB SORTIDA DE ROSCA 
Sortida 1" 
Tub  /  euros/ut 
65,00  /  67,73 
80,00  / 83,36 
100,00  / 104,20 
125,00  / 130,25 
150,00  / 156,30 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 1 ¼" 
Tub   /  eur/ut 
65,00  / 67,73 
80,00  / 83,36 
100,00  / 104,20 
125,00  / 130,25 
150,00  / 156,30 
175,00  / 182,35 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 1 ½" 
Tub  / eur/ut 
80,00  / 83,36 
100,00  / 104,20 
125,00  / 130,25 
150,00  / 156,30 
175,00  / 182,35 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 2" 
Tub  /  eur/ut 
100,00  / 104,20 
125,00  / 130,25 
150,00  / 156,30 
175,00  / 182,35 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
   
BANDA D'ACER INOXIDABLE PER COLLARI mm  
Tub  /  eur./ut   
65,00  / 32,27 
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80,00  / 32,60   
100,00  / 33,25   
125,00  / 34,24  
150,00  / 40,09   
175,00  / 43,61   
200,00  / 43,61   
250,00  / 45,94   
   
COLLARI PER A MATERIALS PLÀSTICS AMB SORTIDA ROSCA   
 Sortida 1" 
Tub  /  eur/ut 
65,00  / 67,73 
75,00  / 78,15 
90,00  / 93,78 
110,00  / 114,62 
125,00  / 130,25 
140,00  / 145,88 
160,00  / 166,72 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 1 ¼" 
Tub  /  eur/ut 
75,00  / 78,15 
90,00  / 93,78 
110,00  / 114,62 
125,00  / 130,25 
140,00  / 145,88 
160,00  / 166,72 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 1 ½" 
Tub  /  eur/ut 
90,00  / 93,78 
110,00  / 114,62 
125,00  / 130,25 
140,00  / 145,88 
160,00  / 166,72 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
Sortida 2" 
Tub  /  eur/ut 
90,00  / 93,78 
110,00  / 114,62 
125,00  / 130,25 
140,00  / 145,88 
160,00  / 166,72 
200,00  / 208,40 
250,00  / 260,50 
 
ENLLAÇ MASCLE DE LLAUTÓ   
---   /  eur./ut 
¾" x 25 mm.  /  4,08 
1" x 25 mm  /    6,34 
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1" x 32 mm  /   6,27 
1 ¼" x 40 mm  /  9,65 
1 ½" x 50 mm  / 16,56 
2" x 63 mm  /  16,56 
   
AIXETA DE BARRIL DE LLAUTÓ  
----  /  eur./ut 
¾"  /  4,01 
1"  /  6,09 
1 ¼"  /  11,05 
1 ½"  /  14,07 
2"  /  18,30 
   
TAPES REGISTRE   
REGISTRES ESCOMESES  
                            eur/ut  
Alumini 20 x 35 9,94 
Alumini   30 x 30 17,56 
Poliester 25 x 16 14,16 
Pliester   28 x 28 24,51 
   
   
ARMARIS COMPTADORS  
-----  / eur/ut 
25 x 35  /  36,08 
30 x 45  /  40,77 
   
BOCA DE REG   
-----/  eur./ut 
DN 40  /  183,20 
DN 80  / 330,60 
DN 100  / 401,47 
   
TRAMPILLON ESCOMESA  
 ----   /     eur./ut 
 
PROVISIONAL   /   53,40 
   
VALVULES COMPORTA COLL LLIS 
 ---  /  eur./ut 
65,00  /  186,97 
80,00  / 155,87 
100,00  / 168,86 
125,00  / 321,59 
150,00  / 289,00 
200,00  / 634,82 
250,00  / 1.038,46 
300,00  / 1.671,67 
 
Així mateix, a aquests preus se'ls afegirà a l'hora de confeccionar els pressupostos uns percentatges 
del 22% en concepte de Benefici Industrial i Despeses Generals, així com un 16% per l'IVA vigent.
  
2. Per conservació de comptadors i escomeses, al mes  
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Diàmetre de comptador  / euros 
Fins a 15 mm  /  1,93 
de 20  /  2,21 
25,00  /  2,84 
30,00  /  3,79 
40,00  /  5,10   
50,00  /10,11 
60,00  /11,90 
70,00  /11,90 
80,00  /14,24 
100,00  / 17,09 
250,00  / 56,90 
 
3r. Aprovar definitivament les Ordenances Fiscals que es concreten a continuació de núm. 0.1, 0.2, 
1.1, 1.2, 1.3, 1.4, 1.5, 1.6, 2.1, 2.2, 2.3, 2.4, 2.5, 2.6, 2.7, 2.8, 2.9, 2.10, 2.11, 2.12, 2.13, 2.14, 2.15, 
2.16, 2.17, 3.1, 3.2, 3.3, 3.4, 3.5 i 5.1  i els Preus Públics, 4.1 i 4.2. 
 
4rt. Seguir els tràmits reglamentaris. 

 
 
 
25.- ADJUDICACIÓ CONCESSIÓ PER LA INSTAL.LACIÓ, MANTENIMENT DE LES 
MARQUESINES PER ALS AUTOBUSOS, ELEMENTS DE SENYALITZACIÓ DE TRANSPORT 
URBÀ I ALTRES ELEMENTS INFORMATIUS PUBLICITARIS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Adjudicar a l'empresa IMPURSA, SAU, amb CIF núm.  A-03813326, la contractació de la concessió 
per la instal·lació i manteniment de les marquesines per als autobusos, elements de senyalització de 
transport urbà i altres elements informatius i publicitaris de la ciutat de Lleida i la seva explotació 
publicitària, d'acord amb les bases del concurs i l'oferta presentada. 
 
2n. Requerir a la cia. adjudicatària, per a que en el termini de 15 dies, constitueixi la garantia definitiva, 
per import de 60.000,00 euros, prèviament a la signatura del corresponent contracte.  

 
 
 
26.- APROVACIÓ TARIFES ESTACIÓ AUTOBUSOS DE LLEIDA, SA ANY 2007 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar les tarifes a aplicar a la  prestació del servei d'estació d'autobusos per la concessionària 
ESTACION DE AUTOBUSES DE LLEIDA SA, d'acord amb les següents quanties: 
 
Recorregut en km.                            Tarifa arrodonida 
 
De  0 a  5                                                0,07 
De  6 a 10                                               0,18 
De 11 a 20                                              0,21 
De 21 a 50                                              0,26 
Més de 50                                               0,26 
Guixetes                                                12,85 
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27.- APROVACIÓ DE TARIFES AUTO TAXI ANY 2007 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar les següents tarifes del servei d'auto taxi que han de regir l'any 2007: 
 
TARIFES  /  TARIFA 2  /  TARIFA  1  
 
Baixada de bandera  /  1,85 euros  /  2,20 euros 
Km.  /  0,78 euros  /  0,95 euros 
Espera (hora)  /  16,00 euros  /  19,20 euros 
Percepció mínima  /  3,50 euros  /  4,30 euros 
Recollida a domicili  /  1,20 euros  /  1,45 euros 
 
Suplements: 
- maletes :  0,50 euros 
- estació:  0,50 euros 
- animals domèstics:  1,15 euros 
- nit de nadal i nit de fi d'any:  3,50 euros. 

 
 
 
28.- APROVACIÓ CONVENI AMB EL CERCLE D'ECONOMIA 
  
A l'objecte de regular la col.laboració entre l'Ajuntament de Lleida i el Cercle d'Economia de Lleida, per 
unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col.laboració entre l'Ajuntament de Lleida i el Cercle d'Economia de Lleida, 
segons el qual l'Ajuntament es compromet a aportar la quantitat de 18.000 euros per anualtiat de 
vigència del conveni, que tindrà una durada de 3 anys, fins el 31 de desembre de 2008, per tal de 
col.laborar en les activitats del Cercle d'Economia de Lleida relacionades en l'esmentat conveni. 

 
 
 
29.- AUTORITZACIÓ A L'INSTITUT MUNICIPAL DE TURISME DE LLEIDA PER LA CONSTITUCIÓ 
D'AVAL PER AL PLA DE SINGULARITZACIÓ TURÍSTICA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
La ratificació de l'acord del Consell d'Administració de Turisme de Lleida, de data 16 de novembre de 
2006 de sol.licitud de pròrroga i d'autorització de constitució d'aval per import de 2.163.652,00 euros 
del "Convenio de colaboración entre el Ministerio de Industria y Comercio y el Ayuntamiento de Lleida 
para el desarrollo del Plan de Singularización Turística". 

 
 
 
30.- GESTIÓ TRIBUTÀRIA. CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ A LA UNIVERSITAT DE LLEIDA. 
  
Per unanimitat s'acorda: 
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Aprovar la següent bonificació: 50% de la quota de l'Impost de Construccions, Instal.lacions i Obres a 
la Universitat de Lleida (expedient 378/2005 d'obres majors) per a edifici de serveis: bar, menjador, 
instal.lacions generals i laboratoris a l'av. de l'Alcalde Rovira Roure, 181 al Campus d'Agrònoms de la 
UdL, resultant una quota a ingressar de 40.392,00 euros. 

 
 
 
31.- APROVACIÓ DE CONVOCATÒRIA I BASES ESPECÍFIQUES DE SUBVENCIÓ PER AL 
TRANSPORT ADAPTAT DE LA CIUTAT DE LLEIDA PER L'ANY 2006 
  
Vista la subvenció que es rebrà a través del conveni amb el Departament de Benestar i Família de la 
Generalitat de Catalunya pel que fa al transport adaptat, pel qual, segons s'especifica en l'annex 2, es 
rebrà 50.000 euros. 
 
Atès la voluntat de col.laborar en la integració en la ciutat i afavorir l'accés normalitzat a tots els 
serveis de les persones amb problemes de mobilitat. 
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
L'aprovació de la convocatòria i bases específiques de subvenció per al transport adaptat de la ciutat 
de Lleida per a l'any 2006, per un total de 36.000 euros, 23.000 euros per a usuaris individuals de 
transport adaptat i 7.000 euros per a entitats al servei de les persones amb discapacitat i 6.000 euros 
per a propietaris de llicència d'autotaxi especial per a persones amb discapacitats. 
 
El pagament es farà efectiu a partir de la recepció  per part de l'Ajuntament de l'import de la subvenció 
concedida per part del Departament de Benestar Social i Família de la Generalitat de Catalunya per 
aquest concepte, i prèvia justificació de l'activitat i la despesa efectuada. 
 
Caldrà publicar aquestes bases al BOP.  

 
 
 
32.- APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE DE TRAÇAT I CONSTRUCCIÓ DE NOU VIAL DE 
CONNEXIÓ ENTRE LES CARRETERES N-II, N-230 I N-240 (AVINGUDA DE PINYANA) 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Aprovar els informes relatiuS a les al·legacions presentades per la Comunitat General de Regants 
del Canal de Pinyana, Sindicat de Regs i del Sr. Ramon Escarp Gort, en relació al PROJECTE DE 
TRAÇAT I CONSTRUCCIÓ NOU VIAL DE CONNEXIÓ ENTRE LES CTRAS. N-II, N-230 I N-240, PK 
(N-230) 2,300 a (N-240) 95,2, TRAM: N-230 A N-240 (AVINGUDA PINYANA) i l'actualització del 
conveni entre el Ministeri de Foment i l'Ajuntament de Lleida per a la construcció, finançament i 
conservació de la connexió de les carreteres N-II, N-230 i N-240, per un import de 5.396.946,90 euros.
 
2n.- Aprovar definitivament el Text del PROJECTE DE TRAÇAT I CONSTRUCCIÓ NOU VIAL DE 
CONNEXIÓ ENTRE LES CTRAS. N-II, N-230 I N-240, PK (N-230) 2,300 a (N-240) 95,2, TRAM: N-
230 A N-240 (AVINGUDA PINYANA) i l'actualització del conveni entre el Ministeri de Foment i 
l'Ajuntament de Lleida per a la construcció, finançament i conservació de la connexió de les carreteres 
N-II, N-230 i N-240, per un import de 5.396.946,90 euros, en el qual s'incorporen les indicacions 
derivades de les al·legacions presentades i acceptades en el període d'informació pública. 
 
3r.- Facultar i delegar a l'Il.lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local per a l'adopció i la resolució 
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de qualsevol acte o resolució que sigui necessari per l'executivitat d'aquest acord. 
 

 
 
33.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CONDICIONS PER LA CONTRACTACIÓ DE LA "CONSERVACIÓ 
PAVIMENTS CAMINS DE L'HORTA ANY 2007". INICI DE LICITACIÓ. 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el Plec  de  Condicions  que  han  de  regir la contractació   mitjançant   concurs per 
procediment   obert,   de  la CONSERVACIÓ PAVIMENTS CAMINS DE L'HORTA ANY 2007  
                                                         
2n.-  Escollir  com  a  forma  de  licitació el concurs, pel procediment obert.   
                                          
3r.-  Iniciar  el procediment licitatori, de conformitat amb l'establert  a  l'art.  78 del Text  Refós  de  la  
Llei  de Contractes de les Administracions  Públiques,  aprovat per RD Legislatiu 2/2000, de 16 de 
juny.         
 
4t.- L'adjudicació d'aquest contracte resta condicionada a l'existència de crèdit necessari i suficient en 
l'exercici pressupostari de l'any 2007, d'acord amb allò que estableix l'art. 69.4 del Text Refós de la 
Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
5è.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde per a que en representació de la Corporació precedeixi a l'adjudicació 
del present contracte i la signatura de quants documents siguin necessaris per a l'executivitat del 
present acord.  
 
 
34.- CESSIÓ GRATUÏTA A L'ASSOCIACIÓ DE REHABILITACIÓ DEL MINUSVÀLID (AREMI)  
D'UNA PORCIÓ DE FINCA MUNICIPAL, SITUADA  AL C/ DEL GARRAF, S/N, PER TAL DE 
DESTINAR-LA A L'AMPLIACIÓ DEL CENTRE DE L'ESMENTADA ENTITAT 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Cedir gratuïtament, a favor de l'Associació de Rehabilitació del Minusvàlid (AREMI) una porció de 
finca municipal, de 249 m2, situada en la part posterior d'una finca propietat d'aquesta, amb front al 
carrer del Garraf, per tal de destinar-la a l'ampliació de les instal·lacions que l'esmentada entitat té en 
aquell indret; en concret, un centre-residència per a disminuïts i un centre de dia. Aquesta porció de 
finca té el caràcter de patrimonial i té la descripció registral següent : 
 
"Urbana: Terreny de forma sensiblement rectangular, situat al terme de Lleida, destinat a Sistema 
d'Equipaments, situada a la part posterior d'una finca propietat d'AREMI, amb front al carrer del 
Garraf, amb una superfície de 249 m2. Confronta : al  Nord, amb finca propietat d'AREMI; al Sud i a 
l'Est, amb resta de la finca de la qual aquesta procedeix, de propietat municipal, i a l'Oest, amb la 
parcel·la D de la Unitat d'Actuació núm.59." 
   
Inscripció: pendent d'instrumentar. 
 
Referència cadastral : és una porció de la parcel·la cadastral núm. 1812608 CG0111B 0001 XI.  
 
La finca anteriorment descrita prové de segregació de la finca següent : 
 
"Parcel·la G. Urbana. Parcel·la situada a Lleida, a l'avinguda Onze de setembre, s/n, de superfície, 
després d'una segregació practicada, de 3.612,11 m2, destinada al Sistema d'Equipaments. Confina: 
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Front, Sud, carrer de situació; al Fons, Nord, c/ Garraf; dreta, entrant, Est, parcel·la B de BASTIR, SA, 
c/ Germans Recasens i parcel·la A de BASTIR, SA, i, Esquerra, Oest, parcel·les C, D, E i F, de 
BASTIR, SA i Srs. Piqué-Ferré." 
 
Inscripció : Registre de la Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 2.348, Llibre 1.501, Foli 148, Finca núm. 
87.018. 
 
2n.- La finca objecte de cessió s'ha de destinar a la finalitat esmentada en l'epígraf primer d'aquest 
acord en el termini màxim de cinc anys. Si la finca cedida no es destina a aquesta  finalitat en el 
termini indicat o deixa de destinar-se a dita finalitat dins dels 30 anys següents, el bé objecte de cessió 
revertirà automàticament de ple dret a favor de l'Ajuntament de Lleida, en els termes que resulten de 
l'article 50 del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament de Patrimoni dels Ens 
Locals. 
 
3r.- De conformitat amb el previst en el Decret esmentat en el punt anterior i en l'acord plenari de data 
23 de febrer de 2001, declarar la reversió a favor de l'Ajuntament de Lleida, d'una porció de 162 m2 
que formaven part d'una finca de 3.643,89 m2, registral núm. 89.185, que l'Ajuntament va cedir a 
AREMI en execució de l'acord esmentat. Aquesta porció de terreny, que es segregarà de la finca 
cedida, es descriu de la forma següent :   
 
"Urbana : Porció de terreny, de forma sensiblement rectangular, qualificada d'equipament, amb una 
superfície de 162 m2, situada al carrer Valls d'Andorra. Confronta : front, amb carrer de la seva 
situació i amb carrer dels Germans Recasens, fons, amb resta de finca de la qual aquesta es segrega, 
propietat de l'entitat AREMI; dreta, amb finca A de la Unitat d'Actuació núm. 59; i, esquerra, amb finca 
municipal." 
 
Inscripció : pendent d'instrumentar. 
 
Referència cadastral : és una porció de la parcel·la cadastral núm. 1812607 CG0111B 0001 DI.  
 
4t.- L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada a què en el termini de 30 dies en què l'expedient 
romandrà a informació pública no hi hagi reclamacions ni al·legacions. 
 
5è.- Es faculta a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a la signatura de la documentació que sigui necessària per a 
l'efectivitat del que es disposa en el present acord. 
 
 
35.- ADJUDICAR A L'ENTITAT MERCANTIL PÀRKING CERVANTES DE LLEIDA, S.L. LA 
CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA  DEL DOMINI PÚBLIC RELATIVA AL SUBSÒL D'UNA PORCIÓ 
DE VIALITAT MUNICIPAL, SITUADA A LA PL. CERVANTES, PER TAL DE DESTINAR-LO A LA 
CONSTRUCCIÓ D'UN APARCAMENT 
  
Amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i PP,  s'acorda: 
 
1.- Adjudicar, pel procediment negociat, a l'entitat mercantil PÀRKING CERVANTES DE LLEIDA, S.L., 
la concessió administrativa de l'ús privatiu del domini públic, relativa al subsòl d'un terreny municipal, 
qualificat de vialitat, amb una superfície de 835,26 m2, situat a la Pl. de Cervantes, per tal de destinar-
lo a la construcció d'un aparcament soterrani de vehicles. 
 
La porció de subsòl, objecte de concessió té la descripció següent : 
 
"Finca urbana, situada a Lleida, Pl. de Cervantes, amb una superfície de 835,26 m2, qualificada de 
vialitat. Confronta: Front, Pl. Cervantes; Fons, en un tram amb finca propietat de l'entitat mercantil 
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Patrimonial Ilerdense, SL en un altre tram, amb finca propietat de l'entitat mercantil Inmoclem, SL i en 
un altre tram, amb perllongació del C/ Múrcia; Dreta, en un tram amb Plaça de Cervantes i en un altre 
tram amb C/ Múrcia i Esquerra, en dos trams amb carrer Sant Martí i en un tram, amb finca propietat 
de l'entitat mercantil Patrimonial Ilerdense, SL"  
 
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 2.624, Llibre 1.771, Foli 71, finca núm. 
97.037. 
 
Referència cadastral: 1901113 CG0130E 0001KM 
  
2.- L'entitat adjudicatària haurà de complir totes i cadascuna de les clàusules del Plec de condicions; 
especialment, l'obligació d'urbanitzar la part que li correspongui de la plaça de Cervantes, en els 
termes previstos en els articles 6 i 8 de l'esmentat Plec, de conformitat amb el Projecte d'urbanització 
que aprovi l'Ajuntament de Lleida. Igualment, haurà d'acomplir els compromisos contrets en la seva 
oferta. 
 
3.- Abans de la formalització del contracte de concessió administrativa l'adjudicatari haurà d'haver 
acreditat que la societat està inscrita degudament en el Registre mercantil. 
 
4.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde amb els poders necessaris  per a l'execució d'aquest acord i, 
especialment, per a l'atorgament del contracte de concessió i de les escriptures d'obra nova i de 
constitució de servituds que se'n derivin. 

 
 
 
36.- COMPLETAR L'ACORD PLENARI NÚM. 21, D' 1-7-2005, RELATIU A LA CESSIÓ GRATUÏTA 
A LA GENERALITAT DE CATALUNYA, D'UNA FINCA MUNICIPAL, SITUADA AL CARRER ENRIC 
FARRENY, PER TAL DE DESTINAR-LA A LA  CONSTRUCCIÓ D'UN CEIP 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. A sol·licitud del Departament d'Educació i Universitats, completar i concretar l'acord plenari núm. 21 
adoptat per l'Ajuntament Ple, en sessió de data 1 de juliol de 2005, relatiu a la cessió gratuïta, a favor 
de la Generalitat de Catalunya, d'una finca municipal, situada al carrer d'Enric Farreny (U.A. núm.27 
del PGL), destinada a la construcció d'un Centre d'Educació Infantil i Primària, en el sentit següent: 
 
a) El terreny és apte pel seu destí com a equipament escolar i comptarà amb abastament d'aigua, 
evaquació d'aigües, subministrament d'energia elèctrica amb la potència suficient per l'execució de 
l'obra i el posterior correcte funcionament de l'equipament escolar així com amb la instal·lació d'una 
estació transformadora d'energia -en el supòsit de ser necessari-, i el vial que dóna davant del solar es 
trobarà pavimentada la calçada i tindrà encintades les voreres; i correspon a l'Ajuntament cedent 
l'adopció de les mesures necessàries per a aconseguir el seu destí a plena satisfacció del 
concessionari, sense cap cost o càrrega per aquest. 
 
b) Tots els impostos i taxes derivats de la construcció, instal·lació i obres del centre docent gaudiran 
de les exempcions i bonificacions previstes al Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i en les Ordenances Fiscals 
Municipals. 
 
2. Mantenir la validesa i plena eficàcia de l'acord plenari núm. 21, d'1 de juliol de 2005, esmentat en 
l'epígraf núm. 1. 

 
 



 
 
 
 
 
 

 23

 
37.- ADJUDICACIÓ D'UNA FINCA MUNICIPAL, SITUADA AL P.P. SUR-5, PARCEL.LA H-11, A 
L'ENTITAT MERCANTIL CONSTRUCCIONS I PROMOCIONS PONENT SEGLE XXI, SL 
  
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de CiU, s'acorda: 
 
1. Adjudicar a l'entitat mercantil CONSTRUCCIONS I PROMOCIONS PONENT SEGLE XXI, SL una 
finca municipal,  situada a l'àmbit del Pla Parcial SUR 5, anomenada parcel·la H-11, per un preu de 
6.460.541,30.- euros, més 1.033.686,66.- euros d'IVA.   
 
"Urbana, solar situat a Lleida al carrer núm. 4, parcel·la núm. H-11, situada a Lleida, dintre de l'àmbit 
del Pla Parcial SUR 5, Copa d'Or; amb una superfície de 3.229,84 m2. Confronta: al Front, Nord, 
carrer de situació en línia de 89,28 metres; al Fons, Sud, amb parcel·la H-23 de Joaquín Prat 
Masanés; Dreta entrant, Oest, amb carrer  núm. 7, en línia de 40,42 metres; i, Esquerra, Est, parcel·la 
H-12 de Jorge Capdevila i Promajor." 
 
Característiques de la parcel·la: 
 
La parcel·la té una superfície total de 3.229,84 m2 i un sostre edificable de 5.347,98 m2, distribuït en 
planta baixa, més 5 plantes altes amb 891,33 m2/st cadascuna, i es destinarà als usos esmentats en 
l'article 1. S'hi poden construir un màxim de 42 habitatges en règim de preu lliure i als usos permesos 
en el planejament del sector. 
  
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2476, Llibre 394, Foli 208, Finca núm. 
22.742.  
 
Referència cadastral: 2487701 
 
Càrregues urbanístiques: Les despeses d'urbanització imputables a aquesta parcel·la, segons el 
compte de liquidació provisional, pugen la quantitat de 344.073,24.- euros, més IVA, i pel que fa al 
compte de la liquidació definitiva, està afectada quant a un 1,4140 %. Igualment, s'entendran com a 
càrregues urbanístiques, que haurà d'assumir l'adjudicatari de la finca, els interessos de demora 
meritats per les quotes i derrames pendents per les obres de la urbanització, actualment en curs 
 
2. Requerir a l'entitat adjudicatària perquè en el termini de 15 dies, comptats a partir de la notificació 
d'aquest acord, presenti el document acreditatiu d'haver constituït la fiança definitiva per un import de 
258.421,65.- euros. Un cop constituïda aquesta fiança, retornar la fiança provisional a la mateixa 
entitat. 
 
3. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde, amb poders tan amplis com calguin, per a l'execució d'aquest acord i 
per a l'atorgament de l'escriptura pública d'alienació. 
 
 
38.- ADJUDICAR A L'ENTITAT MERCANTIL FORCUSA LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA  DEL 
DOMINI PUBLIC, RELATIVA AL SUBSOL D'UNA ZONA VERDA MUNICIPAL, SITUADA EN LA 
PART POSTERIOR D'UNA FINCA DEL C/ DEL PENEDES, 25-35, PER TAL DE DESTINAR-LO A 
APARCAMENT SOTERRANI 
  
Amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i PP,  s'acorda: 
 
1.- Adjudicar, pel procediment negociat, a l'entitat mercantil FORJADOS CUBIERTAS, S.A. 
(FORCUSA), la concessió administrativa de l'ús privatiu, per un termini de 50 anys a comptar des de 
la data de notificació d'aquest acord, relativa al subsòl d'una porció de zona verda municipal (Clau 
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Verd Urbà) de 877,12 m2, situada a la part posterior d'una finca amb front al carrer del Penedès, núm. 
25-35, per tal de destinar-lo a la construcció d'una part d'un aparcament soterrani de vehicles de 
l'edifici d'habitatges que l'esmentada entitat construirà en aquell indret. 
 
La porció de subsòl, objecte de concessió, es segregarà d'una finca quina descripció és la següent:
 
"Urbana : porció de terreny de forma irregular, situada al terme de Lleida, a la partida Balàfia, amb 
accés a través de la resta de finca matriu, resta ubicat al carrer del Penedès, núms. 25, 27, 29, 31, 33 i 
35. Té una superfície de 1.221,93 m2. Confronta, front, resta de la finca matriu, que la separa del 
carrer del Penedès; dreta entrant, finca dels Srs. Navarro, Blanco i Farré; esquerra, antiga sèquia del 
Noguerola i carrer Bonifacio VIII; i fons, antiga sèquia del Noguerola." 
 
Inscripció: pendent 
 
Títol: pertany a la Paeria, en virtut d'escriptures de segregació i cessió unilateral i d'acceptació de 
cessió de dates 3 de novembre de 2006 i 17 de novembre de 2006, autoritzades, respectivament pel 
Notari Sr.  Francisco Rodríguez Boíx i la Notària Sra. M. Carmen Porta Vicente, respectivament.    
  
2.- L'entitat adjudicatària haurà de complir totes i cadascuna de les clàusules del Plec de condicions; 
especialment, l'obligació d'urbanitzar, al seu càrrec, la totalitat de la zona verda on s'ubica el subsòl, 
de conformitat amb el Projecte d'urbanització que aprovi l'Ajuntament de Lleida. Igualment, haurà 
d'acomplir els compromisos contrets en la seva oferta. 
 
3.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde amb els poders necessaris  per a l'execució d'aquest acord i, 
especialment, per a l'atorgament del contracte de concessió i de les escriptures d'obra nova i de 
constitució de servituds que se'n derivin. 
 
39.- DESAFECTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE DIVERSOS CONTENIDORS D'ESCOMBRARIES, 
DE TITULARITAT MUNICIPAL QUE ESTAVEN ADSCRITS AL SERVEI DE NETEJA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Desafectar del servei públic diversos contenidors d'escombraries de titularitat municipal, que 
prestaven serveis a l'antiga empresa concessionària del Servei de neteja municipal. 
 
2. Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local per a alienar i/o cedir, segons els casos, 
els diversos contenidors. 
 
 
40.- DESAFECTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC D'UN VEHICLE  MUNICIPAL QUE PRESTAVA  
SERVEIS A LES BRIGADES MUNICIPALS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Desafectar del servei públic el vehicle de titularitat municipal, que prestava serveis a les Brigades 
Municipals, Marca EBRO, matrícula L-6180-B. 
  
2. Incoar l'expedient administratiu d'alienació de l'esmentat vehicle com a ferralla. 
 
 
41.- CONSTITUCIÓ D'UN DRET DE SUPERFÍCIE, A FAVOR DE LA FUNDACIÓ PRIVADA LLAR 
SANT JAUME, SOBRE UNA FINCA MUNICIPAL, SITUADA A LA BORDETA, DINTRE DE L'ÀMBIT 
DEL P.P. SUR 33,  PER TAL DE DESTINAR-LA A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA RESIDÈNCIA PER A 
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PERSONES GRANS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Constituir un dret de superfície, a favor de la Fundació Privada Llar Sant Jaume, sobre una finca 
municipal, situada a la Bordeta, dintre de l'àmbit del Pla Parcial SUR 33, per tal de destinar-la a la 
construcció d'una residència per a gent gran. El dret de superfície es cedeix de forma gratuïta per un 
termini de 50 anys, a comptar des de la data de la seva inscripció en el Registre de la Propietat.  La 
finca sobre la qual es constitueix el dret de superfície està qualificada de Sistema d'Equipaments i té la 
descripció registral següent : 
 
"Urbana: parcel·la d'equipament públic (EC-1). Tros de terra de forma rectangular, situat al terme 
municipal de Lleida, amb una superfície de 2.721,25 m2. Es situa en l'illa "D" del Pla Parcial SUR 33. 
Confronta pel Nord, amb vial núm. 3, en línia de 39,80 m; pel Sud, amb parcel·la núm.5 de l'entitat 
mercantil VOLUMÈTRIC PROMOTORA CONSTRUCTORA, SL, en línia de 23,15 m; per l'Est, amb la 
sèquia de Fontanet, en línia de 94,35 m; per l'Oest, amb vial "A", en línia de 92,35 m." 
 
Inscripció : Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2.424, Llibre 370, Foli 35, Finca núm. 
21.621. 
 
Referència cadastral: 3484441 CG0038A. 
 
2n.- El dret de superfície s'extingirà si l'entitat superficiària no construeix la residència en termini de 5 
anys, des de la data de l'atorgament de l'escriptura pública, o si canvia l'ús de la parcel·la. 
 
3r.- Quan s'extingeixi el dret de superfície perquè hagi transcorregut el termini, l'Ajuntament de Lleida 
farà seva la propietat d'allò edificat, sense que hagi de satisfer cap indemnització. 
 
4t.- La constitució del dret de superfície haurà de ser en tot cas formalitzada en escriptura pública i, 
com a requisit constitutiu de la seva eficàcia, inscriure's en el Registre de la Propietat. 
 
5è.- Sotmetre a informació pública, durant un termini de 30 dies, l'expedient de cessió. 
 
6è.- Considerar aprovat definitivament l'acord de cessió del dret de superfície en el supòsit que no hi 
hagi al·legacions ni reclamacions durant l'esmentat termini d'informació pública. 
 
7è.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a l'atorgament de l'escriptura pública i de quants documents 
fossin necessaris per a l'execució del present acord. 

 
 
 
42.- APROVACIÓ CONVENI  DE COL.LABORACIÓ EN MATÈRIA DE CARTOGRAFIA DIGITAL 
SUBSCRIT AMB ENDESA DISTRIBUCIÓN ELÉCTRICA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
APROVAR el conveni subscrit en data 2 de novembre del 2006, entre l'Ajuntament de Lleida i l'entitat 
ENDESA DISTRIBUCION ELECTRICA , de col·laboració en materia de cartografia digital entre 
l'Ajuntament de Lleida i Endesa Distribucion Electrica, amb l'objectiu de constitució d'una base de 
dades gràfica conjunta. 
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43.- APROVACIÓ INICIAL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL EN L'ÀMBIT DE LA 
UA NÚM. 14 SITUADA A LLÍVIA 
  
Vist l'informe proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda:  
 
1. Aprovar inicialment  el projecte de  Modificació puntual de Pla General de Lleida en la Unitat  
d'Actuació núm. 14, situada a Llívia, presentat per l' entitat  Ecolleida, SL amb la prescripció 
assenyalada en l'apartats cinquè i setè de l' informe proposta. 
 
2. Aprovar el programa de participació ciutadana d'acord a l'apartat vuitè del present informe proposta.
 
3. Exposar al públic l'expedient, amb publicació en el BOP, tauler municipal d'anuncis i publicació en 
els diaris locals pel termini d'un mes. 
 
 
44.- APROVACIÓ INICIAL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL EN L'ÀMBIT DEL 
SUR 4 SITUAT AL SECÀ DE SANT PERE 
  
Vist l'informe proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar inicialment el projecte de Modificació puntual de Pla General de Lleida per  l'augment de 
densitat en l'àmbit del SUR 4 situat al Secà de Sant Pere, consistent en un increment de densitats 
amb destí  a habitatge de protecció oficial de règim general, amb les prescripcions dels apartats 
cinquè i sisè de l' informe proposta , que comporta la modificació de l' article 195 de les NN.UU  del 
Pla General (afegint un nou apartat), amb el següent contingut: 
 
"Art. 195.9     Densitat alternativa en l' àmbit del SUR 4 
Es determina una densitat alternativa en l' àmbit del SUR 4, per destinar   
l' escreix en la seva totalitat a la construcció d' Habitatge de Protecció Oficial de regim general. 
 
Densitat alternativa 75 hab/ha 
L'escreix de densitat es destinarà obligatòriament a habitatge de protecció oficial de règim general.
En els documents de planejament derivat , l' edificabilitat d' habitatges d' HPO de règim general serà 
com a mínim el 20% del total del sostre i el corresponent a habitatges concertats serà com a mínim el 
10% del sostre total del sector en compliment de l' article 57 del D.L 1/2005 de 26 de juliol  pel qual 
s'aprova el text refós de la Llei d' Urbanisme". 
 
2. Aprovar el programa de participació ciutadana d'acord amb l'apartat quart del present informe 
proposta. 
 
3. Exposar al públic l'expedient amb publicació en el BOP, tauler municipal d'anuncis i publicació en 
els diaris locals pel termini d'un mes. 

 
 
 
45.- APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL DE LLEIDA A 
L'ÀMBIT DE LA SUR 6 (AUBARÉS) 
  
Vist l'informe proposta de la cap del Servei Jurídic d'urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar inicialment el projecte de  Modificació puntual de Pla General de Lleida consistent en un 
augment de densitat en l' àmbit del Pla parcial Aubarés (SUR6), per destinar-lo a Habitatge de 
Protecció Oficial de règim general que comporta la modificació de l'article 195 de les NNUU del Pla 
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General, es determina una densitat alternativa en l'àmbit del Pla parcial del SUR 6(Aubarés),  
 
"195. 8. Densitat alternativa en l'àmbit del SUR 6 
 
1.Es determina una densitat alternativa en l'àmbit del sector núm.  6, per destinar l'escreix en la seva 
totalitat a la construcció d'habitatge d'HPO Règim General. 
 
Densitat alternativa    75 hab/ha 
 
L'escreix de densitat (20 habitatges/ Ha) es destinarà obligatòriament a habitatge de protecció oficial 
de règim general. 
 
2. Distribució d'habitatges per parcel·la segons la nova densitat alternativa  
 
a)  
 
Núm. Parcel.la proje.Compensació /  m2 sostre residencial  /  núm. habitatges inicial  /  Núm. 
habitatges totals modificació màxim  /  Núm. habitatges HPO per parcel.la    
  
Illa 1 
1  /  0  / 0  /  0  / 0 
2  /  5748  /  45  /  64  /  19 
3  /  4323  /  34  /  48  /   14 
4  /  2175  /18  /  24  /  6 
 
illa 2 
5  /  5040  /  39  /  56  /  17 
6  /  5747  /  46  /  64  /18   
7  /  1440  /  12  /  16  /  4 
8  /  1435  /  11  /  16  /  5 
9  /  1506  /  11  /  17  /  6 
10  /  3631  /  30  /  40  /  10 
11  /  1480  /  11  /  16  /  5 
12  /  1480  /  11  /  16  /  5 
13  /  2903  /  23  /  32  /  9   
14  /  2932  /  22  /  33  /  11 
 
illa 3 
15  /  0  /  0  /  0  /  0 
 
illa 4 
16  /  2958  /  23  /  33  /  10  
17(10%)  / 2958  / 22  /  33  /  33 
 
illa 5 
18  /  5916  /  46/ 66  /  20 
19  /  5916  /  46  /  66  /  20 
20  /  2958  /  22  /  33  /  11 
21  /  2958  /  23  /  33  /  10 
22  /  5916  /  45  /  66  /  21 
 
illa 6 
23  /  3160  /  24  /  35  /  11 
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24  /  300  /  1  /  3  /  2 
 
illa 7 
25  /  21990  /  173  /  244  /  71 
 
illa 8 
26  /  7433  /  58  /  83  /  25 
27  /  1663,7  /  12   /  18  / 6 
28(10%)  / 2645,3  /  21  /  29  /  29 
29(10%)  /  6678  /  51  /  74  /  74 
 
Total Habitatges  ---  /---  / 880  /1258   /  378 
 
b) En la llicencia d'obres es determinarà quins habitatges son de protecció oficial de regim general i 
quins de renda lliure. 
 
c) En el tràmit de la llicencia serà preceptiva la presentació de la qualificació provisional del habitatges 
pel Departament d'Habitatge de la Generalitat. 
 
d) L'adscripció dels habitatges al règim de protecció oficial, d'acord al projecte informat favorablement 
per la unitat de llicencies d'obres,  s'inscriurà en el Registre de la Propietat com una condició de la 
llicencia. 
 
e) No es pot ultrapassar ni el nombre total d'habitatges. El nombre d'habitatges de renda lliure no pot 
ultrapassar el nombre d'habitatges inicial segons el quadre  de l'apartat a). 
 
2. Exposar al públic l'expedient amb publicació en el BOP, tauler Municipal d'anuncis i publicació en 
els diaris locals per un termini d'un mes. 

 
 
 
46.- DONANT CONFORMITAT AL TEXT REFÓS  DEL PLA PARCIAL DE DELIMITACIÓ DEL SUR 
35 (SÒL URBANITZABLE NO DELIMITAT) D'ÚS INDUSTRIAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Donar conformitat al text refós del Pla Parcial de Delimitació del Sector SUR 35,(sol urbanitzable 
no delimitat) d'ús d'industrial, presentat  per l'entitat Aumeravilla, SL amb els condicionants dels 
informes de L'Agència Catalana de l'aigua, i del Ministeri de Foment que s'hauran de desenvolupar en 
el Pla Parcial urbanístic del sector. 
 
2n.- Trametre'l a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a la seva aprovació definitiva. 
 
 
47.- DESESTIMANT PARCIALMENT LES AL.LEGACIONS PRESENTADES PEL SR. ENRIC 
LOPEZ LLORENS I APROVANT EL PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL PLA ESPECIAL DE 
L'ESTACIÓ DE LLEIDA 
  
Amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i PP, s'acorda: 
 
1r.- DESESTIMAR parcialment les al·legacions presentades pel Sr Enric López Llorens en  ambdós 
escrits de dates 27 de juliol del 2006, en el sentit  de desestimar les primeres  al·legacions i estimar 
parcialment  les segones al·legacions i INCORPORAR la documentació gràfica aportada per 
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ADIF(Administrador de Infraestructuras Ferroviarias), d' acord amb l' informe del Servei d' Urbanisme 
de data 2 de novembre del 2006. 
 
2n.- APROVAR definitivament el projecte d'urbanització del Pla Especial de l'Estació de Lleida, amb la 
següent distribució i imputació del costos d'urbanització a les diferents Unitats d' actuació: 
 
-del Pla especial de l'Estació  
 
UA1          19.551.502,75  Euros 
UA2            1.353.742,05 Euros 
UA3            1.098.204,08 Euros 
UA4            1.021.126,26 Euros 
 
- I les exteriors previstes en el Pla General 
  
UA39          1.681.247,01 Euros 
UA69             959.155,59 Euros 
 
La resta del pressupost correspon a obres exteriors de connexió. 
 
3r .- Publicar-ho al BOP, a la premsa i al tauler d'edictes municipal. 

 
 
 
48.- MOCIÓ DEL GRUP DE CIU RELATIVA A LA REMODELACIÓ I ADEQUACIÓ DE LA ZONA 
CONEGUDA COM ANTIGA BALAFIA 
  
Amb 11 vots a favor de CiU i PP i 14 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA, s'acorda rebutjar la 
següent proposta de moció presentada pel grup municipal de CiU: 
 
"1. Que l'Ajuntament de Lleida consensuï amb els veïns i veïnes de la zona i, a través de la Regidoria 
d'Urbanisme elabori un projecte de remodelació i adequació de la zona coneguda com antiga Balàfia 
per tal de millorar l'estat de deteriorament en què actualment es troba. 
 
2. Que l'Ajuntament de Lleida inclogui una partida pressupostària en l'annex d'inversions del 2007 per 
l'estudi i execució del projecte".  

 
 
 
49.- MOCIÓ DEL GRUP DE CIU RELATIVA A L'AVANTPROJECTE DE L'AEROPORT D'ALGUAIRE 
I A L'ASFALTATGE DE LA PISTA DE L'AEROPORT D'ALFES 
  
Amb 11 vots a favor de CiU i PP i 14 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA, s'acorda rebutjar la 
següent proposta de moció presentada pel grup municipal de CiU: 
 
"1. Aprovat l'avantprojecte de l'aeroport d'Alguaire i publicat en el DOGC núm. 4767 de data d'avui, 
dijous 23 de novembre de 2006,  l'ordre d'exposició pública, el Ple de la Paeria demana a la 
Generalitat  l'agilització de la posada en marxa de l'aeroport d'Alguaire. 
 
2. Sol.licitar l'asfaltatge de la pista de l'aeroport d'Alfès per a usos esportius i altres usos aeronàutics, 
fins que no entri en funcionament l'aeroport d'Alguaire". 
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INTERVENCIONS 
 
 
Abans d’iniciar el tractament del punts de l’ordre del dia, el Sr. alcalde informa que, d’acord amb la 
Junta de Portaveus, el proper Ple ordinari es farà el divendres dia 22 de desembre. 
 
Punt número 7.  Proposta d’aprovació inicial de l’Ordenança de civisme i convivència 
 
La Sra. López explica que s’abstindran de votar en aquesta aprovació inicial. Han presentat un seguit 
d’esmenes i desitja que puguin ser consensuades; espera que l’actual abstenció es pugui convertir en 
un vot afirmatiu en el moment de l’aprovació definitiva.  
 
El Sr. Gavín també anuncia que el seu grup s’abstindrà de votar i que la seva intervenció se centrarà 
en  l’explicació del vot. Esmenta que han presentat un nombre considerable d’esmenes, amb la 
voluntat de complementar el que  recull  el projecte d’ordenança. Aquest projecte recull propostes que 
el seu grup havia formulat en el Ple extraordinari que es va fer per parlar de civisme. Manifesta la 
voluntat de contribuir a aprovar una ordenança que pugui ser útil i espera que es recullin algunes de 
les esmenes que han proposat.  
També creu important destacar que en la darrera Comissió Informativa es va presentar als regidors un 
document modificat sobre el que inicialment els  havia estat lliurat. Aquesta modificació suposava la 
retirada del text d’un conjunt de sancions que fan referència a faltes tipificades en  l’ordenança de 
civisme. Considera que, des del punt de vista jurídic, és un fet força insòlit. No sembla coherent que 
una ordenança prevegi unes faltes que s’hagin de sancionar aplicant una ordenança diferent. Vol 
manifestar la voluntat del seu grup que l’abstenció d’avui acabi sent un vot favorable en l’aprovació 
definitiva. Considera necessari el consens i en aquest sentit creu que la voluntat del seu grup és clara. 
Però, valora que seria més convenient fusionar les ordenances de civisme i la de neteja, ja que 
ambdues fan referència, en gran part del seu contingut, al comportament de les persones en l’entorn 
públic.  Per aquest motiu demana que quedin sobre la taula les dos ordenances per tal de fusionar-les 
en una sola. Si no s’acorda deixar-les sobre la taula, el seu grup mantindrà la voluntat de consens i 
quedaria a expenses de la incorporació d’un conjunt d’esmenes o que la fusió de les ordenances es 
pogués fer amb posterioritat.  
 
El Sr. Alonso manifesta que la voluntat de l’equip de govern és arribar al màxim consens possible en 
la tramitació d’aquesta ordenança i en la de neteja. Creu que ambdues regulen matèries diferents; les 
qüestions referides a salubritat, neteja i ornament públic tenen suficient entitat com per tenir una 
normativa pròpia. L’ordenança de civisme i convivència ha de cobrir aquells aspectes que les altres 
ordenances no regulen. Després de lliurar als regidors el primer esborrany de treball (que no era 
encara un projecte de tramitació administrativa) es va detectar que hi havia qüestions que estaven 
regulades en les dos ordenances que es tramitaven. Per aquest motiu, el document d’aprovació inicial 
recollia els acords consensuats amb la Regidoria de Sostenibilitat sobre quins supòsits s’havien de 
recollir en un text o en l’altre.  És normal que hi hagi matèries coincidents. Mantenen la voluntat que hi 
hagi dos ordenances diferenciades. També manifesta la voluntat d’estudiar totes les  esmenes 
presentades i les que es puguin afegir posteriorment, per tal d’intentar integrar-les en el text actual i 
que en el Ple del proper mes de gener es pugui sotmetre a votació un text que pugui ser votat per tots 
els grups polítics de l'Ajuntament.  
 
Es rebutja deixar sobre la taula la proposta, amb 7 vots a favor del grup de CiU, 14 vots en contra dels 
grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del grup del PP.  
 
S’aprova la proposta d’aprovació inicial amb 14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 
abstencions dels grups de CiU i PP.  
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El Sr. alcalde manifesta el desig que durant el període de tramitació s’arribi a un consens de tots els 
grups sobre aquesta ordenança que és molt important per a la ciutat.  
 
Punt número 8. Aprovació inicial dels Protocols de Cultura Popular de Lleida 
 
La Sra. Arnalot anuncia que el seu grup farà el mateix que en  l’ordenança anterior: com que es tracta 
d’una aprovació inicial,  el document és molt ampli i tenen la intenció d’estudiar--lo amb deteniment, 
s’abstindran de votar. Vol que consti, però,  la voluntat d’arribar al màxim consens possible.  
 
La Sra. Alòs recorda que en el debat de la Comissió Informativa va manifestar que el protocol no era 
un tema que entrava dins del terreny polític, sinó que era una qüestió més de caire professional. Des 
de fa anys el seu grup havia reclamat que es fes aquest protocol. L’abstenció del seu grup ve motivada 
per la voluntat de presentar esmenes al text de la proposta i així es va manifestar en la Comissió. 
Reitera la voluntat de consens per aprovar aquests protocols i poder-ne votar favorablement la 
redacció final. Esmenta, però, que s’han detectat petits errors i altres de major importància (n’explica 
diversos exemples i destaca l’oblit del protocol de festes, com la de santa Cecília).  
 
El Sr. Sàez explica que es pretén donar a aquests protocols el rang que els  pertoca. Encara que des 
del punt de vista legal n’hi hauria hagut prou amb un únic acord d’aprovació, s’ha volgut obrir un 
període de participació pública perquè els grups polítics  i les entitats puguin fer les seves aportacions. 
Espera i desitja que a finals de gener es puguin  aprovar solemnement de forma definitiva. Aquests 
protocols només pretenen evitar qualsevol possible arbitrarietat en el manteniment de les nostres 
tradicions i la nostra cultura popular. Diu que seran benvingudes totes les aportacions que es facin i 
destaca que el document presentat és el resultat d’una llarga tramitació, amb participació de totes les 
entitats de cultura popular. Aquest document no té ni un sol bri d’orientació política de l’equip de 
govern o de la Presidència de la Comissió. S’han fet des d’un punt de vista estrictament tècnic, amb la 
col·laboració dels especialistes en cultura popular (als quals es demanarà també un informe sobre les 
al·legacions). Diu  que no es regulen totes les festes oficials, sinó únicament les que impliquen una 
protocol·lització en matèria de cultura popular. Fan referència a les festes organitzades per la ciutat, i 
són respectuosos amb les que organitzen les entitats. Espera que el procés pugui acabar amb el vot 
afirmatiu de tots els grups.  
 
S’aproven inicialment amb 14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions dels 
grups de CiU i PP.  
 
Punt número 21. Aprovació inicial de l’Ordenança municipal de neteja viària i gestió de residus 
de Lleida 
 
La Sra. Arnalot manifesta que, tal  com han fet  amb l’Ordenança de civisme i convivència, el seu grup 
s’abstindrà de votar i durant el termini d’exposició al públic presentaran esmenes  per intentar-ne 
millorar el text.  
 
La Sra. Alòs diu que en la Comissió ja van anunciar que donarien el seu vot favorable a l’aprovació 
inicial i que hi presentarien esmenes per aportar elements positius i millorar una redacció que qualifica 
com a bona. Insisteix en la idea explicada pel Sr. Gavín sobre la conveniència d’unificar les 
ordenances que tenen elements comuns, com és el cas de la de civisme i convivència o com serà el 
de la futura ordenança sobre el soroll.  
Vol també fer una reflexió. L’article 8è d’aquesta ordenança preveu l’obligació dels propietaris d’edificis 
de mantenir netes les façanes. Considera que el primer que ha de complir aquesta obligació, per donar 
exemple, és  l’Ajuntament, que té les façanes dels seus edificis força brutes (esmenta els casos dels 
edificis de l’antiga Audiència, el Pal.les o la mateixa Paeria). Cal predicar amb l’exemple.  
 
La Sra. Rivadulla agraeix l’abstenció positiva del grup del PP i el vot favorable del grup de CiU. Sobre 
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la necessitat o conveniència d’unificar ordenances, creu que es pot fer una compilació que contingui 
els textos de les ordenances vigents; fer un text refós de les ordenances és bastant més complicat. 
Explica que les ciutats que darrerament han aprovat ordenances de neteja i residus han aprovat textos 
diferenciats de les altres ordenances de convivència. El que cal és facilitar que els ciutadans coneguin i 
puguin accedir a la normativa aplicable en cada aspecte de la vida quotidiana de la ciutat. La 
compilació és possible. Les dues ordenances que avui s’aprovaran inicialment donen un marc normatiu 
a la ciutadania  que permetrà fer una bona gestió de l’espai públic.  
 
S’aprova inicialment amb 21 vots a favor dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions 
del grup del PP.  
 
Punt número 24. Aprovació definitiva de les Ordenances fiscals per a l’any 2007 
 
La Sra. Arnalot fa referència i recorda l’ampli debat que es va fer en el moment d’aprovació inicial de 
les ordenances fiscals. Anuncia que votaran en contra de la proposta, en coherència amb els 
arguments i amb el sentit del vot que van manifestar en el Ple d’aprovació inicial.  
 
S’aproven definitivament amb 14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 vots en contra 
dels grups de CiU i PP.  
 
 
Punt número 48. Moció del grup de CiU relativa a la remodelació i adequació de la zona 
coneguda com antiga Balàfia 
 
El Sr. Gavín comenta el contingut del Pla especial de l’estació que preveu el cobriment de la via entre 
els carrers de les Corts Catalanes i dels Comtes d’Urgell i que damunt d’aquest cobriment es preveu 
fer-hi una zona de parc, passeig i lúdica de gran bellesa. Aquesta actuació de superfície està limitada a 
l’àmbit  abans esmentat; la zona que resta fins a la plaça d’Europa està en el mateix estat que va 
quedar des que es va fer la cobertura: simplement formigonat i amb sauló, i amb un estat general 
deteriorat força important. És un espai inacabat i que ofereix en alguns aspectes un estat lamentable. 
Els veïns han plantejat el greuge que una part del barri tingui un nivell de gran qualitat i l’altra part no 
tingui una actuació mínima d’arranjament. Els veïns no demanen una actuació fora d’allò que sigui 
normal i corrent, que millori l’estat de la zona actualment deteriorada, que millori els accessos i que 
dignifiqui la zona. Creu que la petició formulada pels veïns és molt raonable i que cal que el conjunt de 
la zona tingui la mateixa consideració de passeig; no es pot passar d’un tram nou i extraordinàriament 
ben dotat a l’altra zona en la situació en què ara està el Segon Passeig de Ronda. És per aquest motiu 
no demanen un projecte concret o una inversió determinada. En primer lloc, volen que es dialogui i 
consensuï amb els veïns un projecte de remodelació de la zona. En segon lloc, es demana que per a 
l’any 2007 hi hagi una partida per poder fer possible aquesta acció, que doni una certa continuïtat a tot 
el passeig des de la nova zona coberta fins la plaça d’Europa.   
 
La Sra. Rivadulla creu que la ciutat ha donat mostres suficients de la voluntat de créixer d’una forma 
harmònica i cohesionada, i en aquest sentit s’ha anat actuant. Qualifica l’explicació de la moció 
d’actitud tremendista, en un to negatiu  que  han fet servir sovint. Diu que en aquest moment s’està fent 
un gran esforç conjunt entre diverses administracions per fer possible el Pla de l’estació. La ciutat ha 
d’anar assimilant el conjunt de les actuacions que s’han de dur a terme. El Pla és molt ambiciós i s’ha 
d’anar pas a pas. El Govern municipal és conscient que hi ha zones del barri que caldrà atendre. Els 
veïns tenen informació de totes les obres que es fan i estaran atesos. La zona no està en una situació 
desastrosa, tot i que cal millorar-la. La voluntat del Govern municipal és fer aquestes millores, però cal 
madurar-ho abans d’actuar.  
 
El Sr. Sàez diu que la ciutat es troba actualment immersa en dos plans de barris ambiciosos (la 
Mariola i el Centre Històric) amb una important inversió econòmica de la Generalitat i de l’Ajuntament. 
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Comença ara un tercer projecte ambiciós com és el del Pla de l’estació, amb el cobriment de les vies 
que implicarà guanyar terreny públic. És conscient  de l’aspecte positiu que planteja la moció de CiU: 
buscar un mínim de continuïtat del nou passeig; el Govern en ple hi està d’acord. Però, la moció 
presenta dos problemes: el primer, que una moció no pot preveure dotacions pressupostàries ni pot 
preveure que s’incorporin en un pressupost futur. El segon problema són els ritmes d’execució. Fóra 
bo que qualsevol actuació que es fes a la zona de la Balàfia vella es coordinés amb les noves obres. 
Tal  com està redactada la moció hi votaran en contra. El diàleg amb els veïns serà positiu i tenint en 
compte aquest diàleg és quan es podrà decidir actuacions en el moment més adequat. Creu que 
aquesta proposta es podia haver discutit en la Comissió Informativa. Adoptar ara un acord podria 
suposar alguna petita millora que després podria quedar malmesa pels processos constrictius generals 
de la zona.  
 
La Sra. Arnalot coincideix en la necessitat de millorar la zona ja coberta de les vies, cosa en la qual 
tothom coincideix. Per aquest motiu donaran suport a la moció de CiU i hi votaran a favor.  
 
El Sr. Alonso diu que, com a regidor del barri de Balàfia, va assistir fa poc a la presentació del Pla de 
l’estació que es va fer per als veïns al local social del  barri. El president de l’Associació ha manifestat 
no estar d’acord amb el fet que es parli de la nova i la vella Balàfia, ja que el barri és tot un i no vol 
crear divisions. Una part de barri té una urbanització nova i excel·lent; l’altra part té una urbanització 
anterior que també ha anat millorant. En la presentació del pla es va veure clarament que el barri 
millorarà moltíssim amb l’execució de les obres previstes que afecten  tota una gran àrea. Al barri de 
Balàfia s’han fet moltes altres coses, com la nova Rambla, les piscines, la nova escola, etc. Destaca 
que l’Ajuntament avançarà i executarà la nova avinguda de Pinyana que suposarà també una 
important millora per a tot el sector del  marge esquerre. La moció vol donar la sensació que Balàfia 
està dividida, amb un sector modern i altre de marginat. Les obres previstes, totes, milloraran la zona 
més antiga del barri. Creu que la moció no proposa res, té únicament un motiu propagandístic.  Les 
propostes han de ser concretes i reals. El mes proper s’aprovarà el pressupost i llavors és quan es 
poden presentar esmenes concretes i definir quines són les millores que realment s’hi volen dur a 
terme. Una moció no pot suposar un compromís concret d’inversió. La Paeria haurà de fer actuacions 
complementàries a tot el conjunt de grans obres que s’han comentat, però cal fer propostes concretes i 
en el moment  que realment correspon. Demana que es retiri la moció; en cas contrari, hi votaran en 
contra.  
 
El Sr. Gavín creu lamentable que sempre intentin buscar arguments per votar en contra de les 
propostes positives del grup de CiU: si són concretes perquè són concretes, si són genèriques perquè 
són massa genèriques... Aquesta actitud és estèril i no permet avançar. Reitera que el Pla especial de 
l’estació suposarà una gran millora per al barri, però no es pot obviar les reivindicacions dels veïns. 
Creu que és fàcil entendre el ritme d’allò que es demana: que quan s’hagi acabat la cobertura de les 
vies i el parc que s’hi farà a sobre, s’acabi també l’arranjament de la zona actualment coberta del 
Segon Passeig de Ronda, buscant així que el conjunt quedi unificat. Tots han reconegut la necessitat 
d’actuar en aquella zona i és evident la petició dels veïns. Diu que un conjunt d’aquests està, en 
l’actualitat, recollint signatures però no han estat atesos pel Sr. Alonso, com a regidor de barri. Li sap 
greu que es digui que han tingut una actitud tremedista, quan el to de la seva intervenció i el de la 
moció són especialment moderats. Creu que s’inventen coses rarísimes per justificar un vot contrari. 
Lamenta que no s’escolti  la ciutadania. La moció fa una proposta molt concreta: un projecte de 
remodelació de la zona del barri que no està afectada pel nou projecte, essencialment en el punt del 
Segon Passeig de Ronda, entre la plaça d’Europa i el carrer de les Corts Catalanes. Donat que la 
moció no pot tenir quantitats econòmiques, el segon punt de la proposta preveu que sigui en el 
pressupost de l’any 2007 quan s’inclogui la corresponent partida; si això fos un obstacle estarien 
disposats a retirar-lo. Demana que s’atengui la petició dels veïns, sense que es vulgui imposar cap 
tipus d’actuació concreta. Si no es vol votar-hi a favor, si més no demana que no es tergiversin les 
seves paraules i no es parli de tremendisme o de catastrofisme: que diguin senzillament que no ho 
volen fer.  
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La Sra. Rivadulla diu al Sr. Gavín que potser s’ha excedit en els qualificatius emprats: si ha estat així, 
demana disculpes. Però manifesta que si la imatge de Lleida fos la que correspon a allò que diu  el 
grup de CiU, aquesta imatge seria la d’una ciutat penosa de viure-hi. Demana moderació i contenció 
en els qualificatius que empren per criticar algunes situacions. Sempre hi ha coses per millorar, però 
no es pot projectar sempre una imatge negativa de la ciutat.  S’estan fent grans esforços per tenir una 
ciutat en condicions. Diu també que no ha vist mai que el grup de CiU apel·li la ciutadania per mantenir 
la ciutat neta, únicament busquen qüestions puntuals per destacar-les davant dels mitjans de 
comunicació. No comparteix la crítica que aquest govern municipal no parla amb els veïns, ja que 
aquest govern es destaca pel diàleg continu amb ells. Es tornarà a parlar de les actuacions en aquesta 
zona de Balàfia, però ara no és el moment oportú.  
 
El Sr. Sàez respon al Sr. Gavín fent-li una proposta en la línia de la seva argumentació: que retiri la 
seva moció, amb el compromís de trametre a la Regidoria d’Urbanisme la proposta de reunir-se amb 
els veïns per analitzar quines actuacions puntuals convenen i és factible  executar de forma paral·lela a 
l’execució de les obres de transformació que s’estan duent a terme. Creu que l’objectiu del grup de CiU 
es veuria més que satisfet amb aquesta alternativa, més que amb una moció que, de ben segur, serà 
rebutjada.  
 
El Sr. Alonso recorda que el Sr. Gavín ha dit que l’equip de govern sempre vota en contra de les 
seves propostes. Vol, però, destacar que és el grup de CiU qui habitualment vota en contra de la 
majoria de propostes que volen millorar la ciutat. Si fan una proposta de millora concreta, en la 
Comissió Informativa, i es considera que és correcta s’assumirà i s’impulsarà. La moció s’està 
transformant i concretant durant aquest debat. Les millores que s’han de fer en aquest espai de la 
ciutat s’han de discutir en la comissió corresponent, amb el Departament d’Urbanisme i atenent els 
suggeriments dels veïns. Diu també el Sr. Alonso que es reuneix de forma permanent amb veïns de  
Balàfia i en aquesta zona han resolt (fa pocs dies) uns problemes de senyalització que afectaven el 
Segon Passeig de Ronda o les molèsties causades per un grup de nois en aquest mateix indret. 
Demana que es retiri la moció i es traslladi el debat a la Comissió d’Urbanisme. El procés de millora del 
barri de Balàfia anirà endavant amb el conjunt de les obres que s’han explicat abans, i no gràcies a 
una moció fora de lloc i fora de norma com la que s’ha presentat.  
 
El Sr. Gavín diu que mantindran la moció en els seus estrictes termes. Si s’han fet propostes 
d’aproximació és per intentar buscar un acord més ampli. Lamenta que no hagi estat així. No considera 
que hi hagi coincidència entre la voluntat d’acord manifestada pel Sr. Sàez i el contingut i el to de la 
recent intervenció del Sr. Alonso (portaveu del grup del qual depèn la Regidoria d’Urbanisme). Temo 
que el compromís proposat pel Sr. Sàez no sigui respectat per l’altra part del Govern. Diu al Sr. Alonso 
que sempre intenta aprofitar les intervencions per destruir allò que fa l’oposició. Diu que seran els 
veïns de Balàfia qui valoraran si la proposta presentada estava fora de lloc o no tenia sentit. Nega que 
el grup de CiU voti en contra de tot; es remet al Ple d’avui en què han votat a favor més del 80% de les 
propostes presentades (cosa habitual). El Govern sempre vota en contra, de forma sistemàtica, les 
propostes presentades pel grup de CiU, per un motiu o altre. No creu que això sigui mostra d’un gran 
exercici de diàleg i de participació.  Hi ha veïns que els  han dit que fa un any i mig que volen parlar 
amb el Sr. Alonso per aquest tema i els  creuen, ja que la seva experiència és la mateixa. Creu que és 
possible i necessari fer el projecte de millora proposat. Considera que el Govern no pot parlar de diàleg 
i de consens quan no volen  acceptar mai cap proposta dels grups de l’oposició.  
 
El Sr. alcalde clou el debat destacant el treball que es fa dia a dia pel barri de Balàfia. També destaca 
la importància que tindrà el Pla especial de l’estació per a aquest barri i la clara contradicció que hi ha 
entre presentar una moció concreta de suport a un tema del barri de Balàfia i no votar a favor del 
projecte d’urbanització del Pla especial de l’estació que clarament millora aquest barri, tal  com 
reconeix tothom.  
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La moció és rebutjada amb 11 vots a favor dels grups de CiU i PP 14 vots en contra  dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA. 
 
Punt número 49. Moció del grup de CiU relativa a l’avantprojecte de l’aeroport d’Alguaire i 
l’asfaltatge de la pista de l’aeroport d’Alfés 
 
El Sr. Gavín explica que en el primer punt de la moció el seu grup vol posar l’èmfasi en la importància 
que l’aeroport d’Alguaire pugui estar en funcionament al més aviat possible (inicialment s’havia parlat 
que l’objectiu era l’any 2008). El projecte avança, en alguns aspecte a bon ritme i en altres amb un cert 
retard. La moció presentada no té cap to de crítica. Desitja i demana a la Generalitat que, en la mesura 
que sigui possible, agiliti tant com pugui la construcció i posada en marxa de l’aeroport. Sabem que 
aquesta obra és molt complexa i trigarà temps a ser executada. Tenint en compte que a l’aeroport 
d’Alfés es fan activitats esportives i usos aeronàutics amb un nivell de seguretat mínim (explica el 
contingut d’aquestes activitats i destaca la manca de seguretat dels pilots), hi ha consens entre les 
forces polítiques i les institucions que aquestes activitats continuïn fent-se. I tenint també en compte 
que ha estat confirmat per les institucions oficials d’una forma definitiva que l’alosa becuda ja no és a la 
timoneda d’Alfés. Per això en el segon punt es proposa que s’asfalti la pista d’Alfés per a permetre els 
usos esportius i altres usos aeronàutics, en unes condicions de seguretat que avui no té, fins que no 
entri en funcionament el nou aeroport d’Alguaire.  Diu que les propostes són raonables i estan fetes en 
un to clarament positiu. No requereixen gran pressupost ni cap requisit  tècnic especial.  
 
La Sra. Rivadulla diu que el Sr. Gavín de vegades emfatitza allò que és obvi, referint-se a la petició 
que es va fer a la Generalitat de posar en marxa al més aviat possible l’aeroport d’Alguaire. 
Afortunadament aquest  aeroport ara està en bones mans. Diu que sembla que quan la responsabilitat 
sobre les necessitats aeronàutiques de les nostres comarques estava a les mans d’un govern de CiU 
no hi havia tanta pressa, no eren tan necessàries. Creu que és una pena que una formació 
nacionalista com CiU hagi de veure l’extinció d’una espècie com l’alosa becuda en el nostre territori, 
després d’haver tingut la gestió d’aquest territori durant vint-i-tres anys. Van tenir en les seves mans la 
responsabilitat de protegir aquesta espècie, no ho van fer, no es va fer un pla d’usos i de gestió. 
Catalunya no té ara l’alosa becuda: això es una pena i diria que és un gran atemptat contra la 
biodiversitat i un delicte ecològic. Critica que passat tan poc temps el grup de CiU demani que s’entri a 
fons en la timoneda d’Alfés i s’asfaltin les  pistes. La timoneda té un pla d’usos i de gestió en vigor i per 
modificar-lo caldrà informes tècnics i científics que ho aconsellin, no una moció de CiU que ha estat la 
formació política que ha fet tots els esforços perquè aquesta espècie no existeixi en aquests moments 
a Catalunya.  
 
El Sr. Sàez diu que en aquesta moció la resposta és meridiana: no. Per dos motius: el primer perquè 
quan es demana l’agilització del procés, implica reconèixer que aquest no és prou àgil, és lent, etc. 
Creu que el procés de l’aeroport d’Alguaire està avançant correctament i dins d’uns terminis 
absolutament raonables.  El segon, se suma a les referències que ha fet la Sra. Rivadulla. Aquesta 
zona encara és un PEIN i hi ha coses que encara no es poden fer. Es demana l’asfaltatge de les pistes 
fins que no entri en funcionament l’aeroport nou; què passarà quan aquest comenci a funcionar? Diu 
de l’alosa becuda que era una de les més de cent espècies que  viuen en aquesta zona, la timoneda 
continua sent un espai de referència. Dubta sobre que sigui barat l’asfaltatge proposat en la moció. La 
timoneda d’Alfés ha de continuar sent, per damunt de tot, la timoneda d’Alfés. Considera que és una 
qüestió de principis. Per aquest motiu hi votaran en contra.  
 
La Sra. Arnalot creu que aquesta moció l’obliga a fer memòria de diversos acords que s’han adoptat 
sobre aquest tema. Fa alguns anys va proposar (a la Diputació i a l’Ajuntament) que Alfés es convertís 
en un aeroport. Aquesta proposta va ser rebutjada a l’Ajuntament i acceptada a la Diputació. Quan era 
diputada al Parlament també ho va proposar i se li va contestar que no era el moment i que més 
endavant se’n parlaria. Es va fer aquella proposta perquè Alfés tenia ja totes les cartes de navegació 
aèria. No va ser possible i ho va lamentar molt. Si més no, ara tindrem a Alguaire un aeroport a prop 
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de Lleida. Està d’acord, també, amb la moció presentada pel grup de CiU i per això manifesta que hi 
votaran a favor.  
 
El Sr. Alonso pregunta al Sr. Gavín si està en campanya electoral i es respon dient que està es 
campanya permanentment. Qualifica aquesta moció d’absolutament electoral. Diu que tindria una certa 
vergonya si ell presentés una moció com aquesta després d’haver governat 23 anys a la Generalitat i 
hagués deixat l’aeroport d’Alfés tal com està ara. Sembla que en política tot es pot fer. L’afer de la 
moció no és competència municipal, avui pren possessió el nou President de la Generalitat (amb un 
govern interí) i aquesta és una resolució que haurà de prendre el nou Govern, fent un projecte seriós 
pel futur de l’aeroport d’Alfés: no només asfaltar una pista. Cal definir els usos d’aquest aeroport, que 
ha patit les vicissituds que ha patit per la inoperància del Govern anterior. En tres anys s’ha donat 
solució a allò que en vint-i-tres no s’havia resolt. Diu que aquest matí l’alcaldessa d’Alguaire (de CiU) 
ha fet unes declaracions dient que estava molt contenta per l’ampliació de la inversió de la Generalitat 
en l’aeroport, la incorporació de nova tecnologia i la decisió de l’allargament de la pista del nou 
aeroport (cosa que va ser demanada per la Paeria de Lleida mitjançant una moció). No estan disposats 
a caure en la maniobra política que suposa la moció de CiU. El projecte s’està tirant endavant:: els 
avantprojectes estan aprovats, s’ha tramitat la documentació i no hi ha hagut cap problema en 
l’adquisició dels terrenys. Hi ha un compromís de l’actual conseller que durà a terme el nou Govern. 
Sobre Alfés cal fer un projecte seriós, treballat amb la Conselleria de Medi Ambient, valorant les 
afectacions al PEIN.  Demana que es presentin propostes serioses i no electoralistes. Demana que es 
retiri aquesta moció.  
 
El Sr. Gavín qualifica d’agressiu el discurs del Sr. Alonso, creu que menysté el treball que es fa des de 
l’oposició. Creu que la proposta que presenten és positiva, constructiva, que no tenia elements de 
crítica. Considera que el Govern l’ha tergiversat. Creu vergonyós que es faci servir com a únic 
argument,  quan no es fa o no es vol fer una cosa, donar la culpa als que van governar abans que 
l’actual Govern. Fa tres anys del nou Govern tripartit i no es pot dir que tot el que ha passat o s’ha 
deixat de fer és culpa dels que estaven abans (fa més de tres anys). Creu que és un argument infantil i 
inconsistent. És evident que l’aeroport no és una competència municipal, però l’Ajuntament ha pres 
molts acords sobre aquesta matèria; la moció demana, sol·licita, a la Generalitat que actuï. Sobre les 
declaracions de l’alcaldessa d’Alguaire (que també ha escoltat), diu que va expressar el mateix 
sentiment positiu que el grup municipal de CiU explicita en la seva moció i que el Sr. Gavín ha 
manifestat en l’explicació precedent. Però, no s’ha dit que la Sra. Franci s’ha queixat que encara no 
estan comprant els terrenys. Diu als membres del Govern que no intentin alterar la realitat en les seves 
intervencions: les pistes que es proposen asfaltar no estan incloses al PEIN, estan fora del seu àmbit. 
El seu grup no demana que es canviï cap protecció ni que s’actuï en la zona del PEIN.  Ara hi ha risc 
per als pilots i risc de perdre les competicions que ara es fan per manca de seguretat. És ara, tres anys 
després del nou Govern, quan es constata que l’alosa becuda ja no existeix. Esmenta que hi ha 
experts que diuen que aquesta extinció de l’alosa becuda a Alfés (és a altres llocs de la península) s’ha 
produït per un excés de protecció; com que els ramats no hi ha pasturat els arbustos han crescut tant 
que han dificultat la seva pervivència. No estan contents d’aquests fets i són els primers interessats a 
protegir les coses fins al límit d’allò que és raonable. Lamenta que hi votin en contra, però lamenta 
encara més que s’alteri la proposta que han formulat per justificar-ne el vot negatiu.  
 
La Sra. Rivadulla creu que no és pot considerar la justificació que l’alosa becuda hi és en altres llocs 
propers. El Govern de la Generalitat, sigui quin sigui, té l’obligació de garantir la pervivència de les 
espècies i dels ecosistemes.  Reitera que CiU ha tingut la responsabilitat de gestionar tots els espais 
d’interès natural; ha estat un govern d’esquerres i autènticament nacionalista qui faci els plans d’usos o 
de gestió que garanteixin la supervivència dels hàbitats.  
 
El Sr. alcalde vol agrair la gestió que el regidor Sr. Llop  ha estat fent en tot aquest procés, sobre el 
seguiment del projecte i, en particular, la negociació del pas de la pista a 2.500 metres d’amplada amb 
la dotació de majors recursos.  
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La moció és rebutjada amb 11 vots a favor dels grups de CiU i PP 14 vots en contra  dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA. 
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
La Sra. Alòs formula un prec que té relació amb dos expedients que s’han tractat en aquest Ple. Fa 
uns minuts s’aprovava inicialment l’Ordenança de  neteja i  gestió de residus i també s’aprovaven les 
noves tarifes del servei de l’Estació d’Autobusos per al 2007. Durant la Comissió d’Economia el grup 
de CiU ja va manifestar el seu malestar pel grau d’abandonament, de mala imatge i de deixadesa de 
l’Estació d’Autobusos de la nostra ciutat, sobre la qual l’Ajuntament va atorgar una concessió 
administrativa. No pot ser que els usuaris d’un transport públic que entren a la nostra ciutat vegin una 
imatge tan penosa. Encara que en un futur es pugui traslladar l’estació, creu que el present obliga a 
mostrar una altra imatge. El prec que es formula és demanar al concessionari que en millori l’estat 
actual i l’aspecte, complint les seves obligacions i també el que preveu l’article 8è de  l’ordenança que 
just acabem d’aprovar. 
 
El Sr. alcalde respon que traslladarà aquest prec al concessionari, com a responsable del compliment 
de les seves obligacions. També manifesta  que en un futur no gaire llunyà l’Estació d’Autobusos serà 
traslladada al carrer Roger de Llúria en el marc del Pla de l’estació.  
  
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde 


